
 

 
 
 
 
 
1.    Kje vidi vaša stranka vlogo inženirske stroke in gradbeništva v prihodnosti? 
Inženirsko stroko vidimo kot partnerja pri posodobitvi zakonodaje na področju gradbeništva, s 
katero bo investitorjem omogočeno hitrejše pridobivanje upravnih dovoljenj. 
Gradbeništvo mora postati glavni nosilec oživitve gospodarskega napredka in povečanju BDP. 
 
2.    Ali vidite gradbeništvo kot strateško pomembno panogo? 
Gradbeništvo je strateško pomembna panoga, saj se z intenziviranjem gradbenih projektov 
intenzivira dobršen del gospodarstva. Za povečanje povpraševanje po izdelkih gradbenega 
sektorja je potrebno zagotoviti stabilno in varno gospodarsko okolje, ki se bo odrazilo v večjem 
povpraševanju na trgu. 
 
3.    Kaj boste naredili, da bomo v Sloveniji dvignili delež gradbeništva v BDP na 6 do 8%,  
       kot znaša trenutno povprečje v EU? 
Dokončna sanacija bančnega sektorja, stabilno in varno gospodarsko okolje, posodobitev 
zakonodaje, spodbude za tuje investitorje, predvsem pa krepitev finančne discipline. 
 
4.    Ali podpirate memorandum? 
DA, vendar bi bilo potrebno uvesti implementacijo memoranduma fazno.  
 
5.    Katere zahteve (točke) memoranduma boste izvedli, če boste sestavljali novo vlado? 
Formalno je trinajst podpisnikov memoranduma, kar pomeni veliko sogovornikov na drugi strani 
pa veliko znanja in idej, vendar glede na stanje gradbeništva bi bilo potrebno prioritetno 
izpostaviti zahteve memoranduma, ki so TAKOJ izvedljive. O vseh ostalih zahtevah pa se je 
potrebno temeljito dogovoriti in podstaviti strategijo in cilje ter postopno realizacijo.    
 
 
6.    Ste pripravljeni na (trajen in) konstruktiven dialog s podpisniki memoranduma? 
Trajen in konstruktiven dialog bomo vodili z vsemi deležniki v družbi, ki bodo aktivno spodbujali 
gospodarski razvoj s posebnim poudarkom na gradbeništvu.  
 
7.    Ali boste ustanovili vladni strateški svet za gradbeništvo? 
Odličnost delovanja za spodbujanje gradbenih investicij bo predmet koalicijske pogodbe. Podprli 
bomo načine oz. oblike, ki bodo protibirokratsko usmerjene. 
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